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Referat december 2013 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 

 
Dato: 10. december 2013 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 

Referent: Lars 

Indkaldte:  

Lars Vejsager Jørgensen 

Bent Ehlers 

Leon Hulstrøm 

Kasper Jørgensen 

Fritz Lauritsen 

Morten Adel Larsen 

Thomas Mantzius 

 

Fraværende: 

Leon Hulstrøm 

 

Dagsorden:  Referat: Aktion  

 

1. Gennemgang af december referat 

 

 

2. nyt fra Formand og a.m.b.a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

Referat godkendt og 

underskrevet. 

 

Intet berettet fra a.m.b.a. 

 

Har deltaget i Ds. 

Klubkonference 2013. Fik nye 

ideer og skabt kontakter. 

Deltager bestemt igen i 2014  

 

Især fangede Thurø sejlklubs 

indlæg med succes fuld 

ugentlig pigesejlads i det 

sydfynske.  

 

Efterfølgende er der taget 

kontakt til sejlerpiger i Korsør 

som er interesseret i et møde 

med Thurø sejlerpigerne for at 

få inspirations til noget 

tilsvarende i Korsør. 

 

Furesøen havde spændende 

indlæg om deres juniorafdeling 

som var vokset enormt. Blandt 

andet grundet dygtige juniorer 

som efterfølgende blev trænere 

og var lønnet og vildt meget 

engageret. Løn 56 kr. det 

samme som man tjener i 

Fakta. De havde andre gode 

input som feks forældre ræs i 

kølbåde nogle aftener. Alt dette 

forventes ikke i Korsør men var 

god inspiration som videregives 

til juniorudvalg i Korsør 

----------------------------------- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

------------------ 
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---------------------------------------------------- 

3. nyt fra kasserer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

4. Huslejestigning for klublokaler. 

 

 

---------------------------------------------------- 

5. status på årets aktiviteter Nåede vi det som 

vi ønskede og havde planlagt  

---------------------------------------------------- 

 

6. Evt. 

----------------------------------- 

Vi ligger tæt på budget for 

2013. Afventer årsregnskab fra 

sejlerskolen.  

 

Der mangler betaling for 1 stk. 

landplads og fejlen er 

sejlklubbens! ingen risiko for at 

penge ikke indbetales. 

 

Afventer forsikring penge fra 

Rib båds tyveri. 

 

Vi har en dyr erhvervsforsikring 

i 2013 

----------------------------------- 

 

Lukket punkt som ikke er 

færdig forhandlet. 

 

---------------------------------- 

Punktet blev forbigået 

 

----------------------------------- 

 

Pc´er til vejrstation er igen 

brændt af, de aflagte maskiner 

som benyttes kan ikke holde til 

at stå tændt 24 timer i døgnet. 

Der tages kontakt til sponsorer 

som står på vejrstationen for 

evt. sponsorat af stabil Pc. 

Kasserer siger at der af 

sejlklubben ikke indkøbes Pc`er 

i 2013.  

 

Kerteminde sejlklub har været 

på besøg for at kigge på vores 

dommerbåd, de skal selv ud og 

investere og søgte inspiration. 

 

 

Dommerbådens pressenning 

tag er blæst i stykker under 

storm. Snak om andre 

alternativer end pressenning til 

taget feks fast tag i glasfiber  

 

Er skadet evt. dækket af 

forsikring ? 

 

Muligvis 2 klubmedlemmer kan 

fremstille ny presenning til 

dommer båds tag, men der 

skal regnes på pris inden man 

går i gang. 

 

  

------------------ 

 

 

 

 

Bent 
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Frits 
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